

Title (en)

NASO-GASTRIC OXYGEN MASK.

Title (de)

NASO-GASTRISCHE SAUERSTOFFMASKE.

Title (fr)

MASQUE A OXYGENE NASO-GASTRIQUE.

Publication

**EP 0056028 A1 19820721 (EN)**

Application

**EP 81901344 A 19800721**

Priority

US 8000946 W 19800721

Abstract (en)

[origin: WO8200254A1] A mask (11) for delivery of gas, such as oxygen, to a patient and useable in a naso-gastric intubation procedure without disruption of the seal between the mask and the face of the patient. The body (13) of the mask includes a fenestration, or opening (31) through which the naso-gastric tube may be inserted. The fenestration is preferably shaped to support the tube (33) in manner which is comfortable for the patient and which eliminates or minimizes the amount of gas lost to the atmosphere outside the mask. In at least some embodiments, the fenestration is closed when a tube is not inserted therethrough so that the mask may be used normally without loss of the gas through the fenestration.

Abstract (fr)

Masque (11) servant a l'administration d'un gaz, tel que de l'oxygene, a un patient et pouvant etre utilise dans une procedure de tubage naso-gastrique sans interruption du joint entre le masque et le visage du patient. Le corps (13) du masque comprend une fenetre, ou ouverture (31) au travers de laquelle le tuyau naso-gastrique peut etre insere. La fenetre est faconnee de preference pour retenir le tuyau (33) dans une position qui est commode pour le patient et qui elimine ou reduit au minimum la quantite de gaz degagee dans l'atmosphere a l'exterieur du masque. Dans au moins quelques modes de realisation, l'ouverture est fermee lorsqu'un tuyau n'est pas insere au travers de celle-ci de sorte que le masque puisse etre utilise normalement sans aucune perte de gaz par l'ouverture.

IPC 1-7

**A61M 16/00**

IPC 8 full level

**A61M 16/06** (2006.01); **A61M 16/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61M 16/06** (2013.01); **A61J 15/0003** (2013.01); **A61M 16/0463** (2013.01); **A61M 16/0683** (2013.01); **A61M 2202/0208** (2013.01);  
**A61M 2210/0618** (2013.01); **A61M 2210/1053** (2013.01)

Cited by

CN108601919A; US11839707B2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8200254 A1 19820204**; EP 0056028 A1 19820721

DOCDB simple family (application)

**US 8000946 W 19800721**; EP 81901344 A 19800721